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SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Dato:   1/9-2021 kl. 17:00-19:00 

Deltagere: Steen Fisker Hansted Olsen, Anne-Marie Slaikjer-Kongaa, Troels Schmidt Thi-

nesen, Steven Seth Domino, Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, 

Kim Frank Petersen, Søren Ørgård Hansen, Pia Orloof Schmidt, Tabita Bülow 

Kyster og Morten Bonde. 

  Elevrådsrepræsentanter: Emilia 5.B, Martha 6.A 

Afbud fra:  Anne-Marie Slaikjer-Kongaa, Troels Schmidt Thinesen, Martha 6.A 

Referent: Tabita Bülow Kyster 

Næste møde: 
 
Referat: 

 Præsentation af nye medlem-

mer 

Rikke Krüger Jensen er udtrådt af skolebestyrelsen og 

suppleant Steven Seth Domino er tiltrådt. 

Herudover er der kommet 2 nye elevrådsformænd – 

Emilia 5.B og Martha 6.A 

1. Godkendelse af referat Godkendt og underskrevet 

2. Nyt fra elevrådet Lille elevråd: 

Der var nogle der ikke mødte op, så der gik tid med at 

hente dem. 

Det blev drøftet, at man ikke må kravle i målene, da det 

ødelægger dem. Derudover, at man skal være gode ved 

hinanden i skolegården. 

Nogle klasser savner deres venskabsklasser. 

 

Store elevråd: 

Har valgt formand (Martha 6.A)  

3. Status fra skolen Corona: 

En elev blev testet positiv sidste uge. Dermed 30 elever 

sendt hjem. Der er ingen der endnu er testet positiv af 

dem, der var nærkontakt. 

Derudover har der været en positiv kviktest. Resultat 

afventes fortsat. 

Der kan kaldes på ekstra rengøring, hvis der har været 

tilfælde af corona. 

8. + 9. årg. får foretaget selvtest, hvis de ikke er vacci-

neret. Andre ikke-vaccinerede elever, kan fortsat blive 

testet to gange om ugen.  

Skolen følger altid sundhedsstyrelsens retningslinjer. 

4. Byggeproces Der har været rundvisning til dem der er interesseret i 

at byde ind på opgaven. 

I starten af september kommer deres bud. Herefter går 

2 firmaer videre og byggeudvalget kommer derefter 

med ind i processen igen, for at se oplæggene og væl-

ge, hvilket firma der skal arbejdes videre med. 

5. Ny bekendtgørelse af fremme 

om god ro og orden. 

Skolerne har bl.a. fået nye beføjelser i tilfælde af vold, 

og brug af sociale medier også i fritiden, såfremt det 

har en indflydelse på skolens trivsel. Beføjelser gen-
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nemgået og skolebestyrelsen var tilfredse med de mu-

ligheder, som ledelsen nu kan gøre brug af. 

6. Høring af ændringer i styrel-

sesvedtægten. 

(Bilag) 

https://www.middelfart.dk/Poli

tik%20og%20demokrati/Byr%

c3%a5d%202018/Dagsordner

%20og%20referater/Skoleudv

alget%202021/20210810#190 

 

https://www.middelfart.dk/Poli

tik%20og%20demokrati/Byr%

c3%a5d%202018/Dagsordner

%20og%20referater/Skoleudv

alget%202021/20210810#191 

 

Blev drøftet og høringssvar udarbejdet 

7. Høring på budget  

(Bilag) 

https://www.middelfart.dk/Om

%20kommunen/%C3%98kono

mi/Budget%202022 

 

Blev drøftet og høringssvar udarbejdet 

8. Bad efter idrætstimerne 

Evt. udarbejdelse af princip 

(Oplæg til drøftelse vedhæftet) 

Der var generel enighed i bestyrelsen om, at bad skal 

være en naturlig del af idrætsundervisningen.  

Der udarbejdes et princip som sendes til drøftelse hos 

idrætslærerne og herefter også i elevrådene.  

9. Forældremøder 

- Klassekontaktforældre 

- Information til øvrige for-

ældre 

Det har ikke været muligt for forældrerepræsentanter-

ne, at komme ud i klasserne her i efteråret. 

Ledelsen gør i stedet opmærksom på skolebestyrelsen 

til forældremøderne. 

For de klasser der holder et ekstra forældremøde i løbet 

af året, blev det aftalt at en repræsentant kommer ud i 

klassen. 

Til næste møde bliver repræsentanterne fordelt på klas-

serne. 

10. Brug af køleskabe i klasserne Med baggrund i drøftelse af nedenstående argumenter 

har skolebestyrelsen valgt, at der fremadrettet ikke skal 

være køleskabe i klasserne til opbevaring af elevernes 

madpakker. 

 

- Afhentning af madkasserne ved køleskabene har 

tidligere skabt unødige konflikter ved spisesituatio-

nen, da der kan opstå kø og skubben ved spisesitu-

ationen. 

- Klimamæssigt er det et forkert signal at sende til 

eleverne, at der står køleskabe i 21 klasser, som 

kun er i brug i ca. 3½ time om dagen. Dette har-

monerer bl.a. ikke med visionen på skoleområdet i 

Middelfart kommune. 

- Køleskabe optager plads i klasserne, hvor der i for-

vejen er mange elever i klasserne. 

- Hygiejnemæssigt er det forældrene, der har ansva-

ret for at rengøre køleskabene. Dette har tidligere 

vist sig ikke at være en holdbar løsning, da rengø-

ring ikke blev foretaget og skolen dermed oplevede 

uhygiejniske køleskabe.  

https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#190
https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#190
https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#190
https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#190
https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#190
https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#191
https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#191
https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#191
https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#191
https://www.middelfart.dk/Politik%20og%20demokrati/Byr%c3%a5d%202018/Dagsordner%20og%20referater/Skoleudvalget%202021/20210810#191
https://www.middelfart.dk/Om%20kommunen/%C3%98konomi/Budget%202022
https://www.middelfart.dk/Om%20kommunen/%C3%98konomi/Budget%202022
https://www.middelfart.dk/Om%20kommunen/%C3%98konomi/Budget%202022
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- Perioden under Corona har vist, at det godt kan 

fungere uden, da mange elever har fået madkasser 

med køleelementer. 

 

11. Princip om SFO forældreråd Det blev besluttet at ophæve princippet omkring SFO 

forældreråd. 

12. Håndtering af faglige udfor-

dringer 

- Elevplaner  

- Understøttende undervis-

ning 

Det er i dette skoleår muligt at ændre på håndteringen 

af elevplaner og den understøttende undervisning. 

Blev drøftet. 

- Elevplaner: Skolen ansøger om at elevplanen ikke ud-

arbejdes som hidtil, men at den enkelte elevs faglige 

niveau og trivsel drøftes i dialog med forældrene. 

- Understøttende undervisning: Der kan ansøges om at 

udskolingen konverterer én lektion (UUV) om ugen til 

en tolærertime. 

Skolebestyrelsen bakker op om begge muligheder så-

fremt det er foreneligt med den daglige praksis. 

13. Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 

- Der er ansat 2 nye lærere: Bettina Skou samt Rasmus 

Gabelgaard, som begge starter d. 1. oktober. 

- Lærer Helle Strynø stoppede i går efter 37 år på sko-

len 

- Den nye arbejdstidsaftale arbejdes der fortsat med.  

- Generelt arbejdes der med at mindske generel smitte. 

- Affaldssorteringen er skudt i gang. Det skal alle øve 

sig på, men vi skal nok komme i mål. 

- SFO er i fuld gang igen og kan nu tilbyde et bredere 

program efter corona. Det er både medarbejdere og 

børn særdeles glade for. 

- Der har været dialogmøde omkring budget i sidste 

uge. Steen mener at det er relevant for hele skolebesty-

relsen og ikke kun formand og næstformand at kunne 

deltage og beder derfor Morten om at tage dette det 

med videre. 

- Steen sidder i netværk for skolebestyrelsesformænd i 

Middelfart Kommune. Det er aftalt at Vestre skole invi-

terer til et møde i forbindelse med kommunalvalget. 

14. Eventuelt - Skolebestyrelsen opfordres til at komme og få taget et 

foto enten d. 20., 21., 22 september 

- Forældrehenvendelse ang. skolens håndtering af ”ra-

skes smittebærer” blev drøftet. – Skolen forholder sig til 

Sundhedsstyrelsens retningslinjer og anbefalinger. 

15. Punkter til kommende møder - Budgetopfølgning 

- Status på TOPI 

 

 

Venlig hilsen 

Steen Olsen & Morten Bonde 


